
Reactie technische vragen mevrouw Feskens over de financiering van de realisatie van het 

Klaprozenveld  

 

Vraag: 

Behalve de aanvullende € 31.800.- voor het investeringskrediet wordt er ook € 32.700,- 

beschikbaar gesteld voor het aanleggen van parkeerplaatsen bij de herdenkingsplek.  

Opgeteld komen voor de realisatie van het klaproosveld de investeringskosten op € 150.000 + 

31.800 + 32.700 = € 214.500.  

 

Dat leidt tot de volgende vragen: 

- Waarom neemt de raad geen besluit over de bekostiging van de parkeerplaatsen? En 

dus uiteindelijk over de totale investering? 

De aanleg van parkeerplaatsen was niet voorzien in het oorspronkelijke projectplan. Vanwege de 

verwachte toename van bezoekers bij het klaproosveld, dat een regionale herdenkingsplek 

wordt, is besloten om parkeerplaatsen toe te voegen aan het ontwerp om redenen van 

veiligheid. Het college heeft laten onderzoeken of de financiering van de parkeerplaatsen 

mogelijk is met bestaande middelen, voordat er een beroep wordt gedaan op de algemene 

middelen. Na overleg met de vakafdeling is besloten om de kosten voor de aanleg van de 

parkeerplaatsen te dekken met het restantkrediet van het wegenbudget 2023 

(investeringskrediet 76210056), waar voldoende budget beschikbaar is. Als de raad van mening is 

dat de financiering van de parkeerplaatsen niet uit dit krediet moet komen, dan zal er een extra 

investeringsbedrag of besluit nodig zijn. 

 

- De kosten voor de aanleg van de parkeerplaatsen komen uit het krediet 2023. Moet dit 

niet eerst via de jaarrekening overgeheveld worden naar 2024 en moet de raad er niet 

dan pas over beslissen hoe deze middelen ingezet worden? 

 

Dat is niet nodig. Het krediet is in 2023 beschikbaar gesteld en valt volgens het afsprakenkader 

financiën binnen de termijn van 2 jaar. Bovendien blijven investeringskredieten die voortkomen 

uit een door de raad goedgekeurd beheerplan beschikbaar. 

 

Het bedrag van 32.700 is een restantkrediet. Wat wordt er dan nu niet uitgevoerd waarvoor dit 

bedrag in eerste instantie was begroot? 

 

Het restantkrediet is nog beschikbaar voor verbeterprojecten van wegen. Als u instemt met het 

huidige voorstel, zal dit bedrag in 2024 worden gebruikt voor de aanleg van de parkeerplaatsen 

en het wegvervangingsprogramma. De voortgang wordt gerapporteerd via de reguliere planning 

en control cyclus, en eventuele overtollige kredieten worden afgeboekt indien nodig. 


